
 
 
 
 
 RESUM CONSELL DE LA GENT GRAN  

Data: 30/03/2023 

Lloc: Sala Ernest Lluch 

Hora: 10,00h. 

 

Assistents: 

Consellers: 

 M. Jose Arteaga Consellera de Govern  Districte de Ciutat Vella. 

Jaume Tomillero. Conseller GM ERC 

Alfons Molons . Consellera GM Junts per Catalunya 

Miriam Gonzalez. GM Ciutadans.  

Serveis, Equipaments o ponents:  

Dolors Gabelli Casal Trueta 

Rosa Garcia Casal Correu Vell 

Judit Pla. Casal Tarradellas  

M.Rosa Sabanes .Casal Mediterrania 

Mercé del Moral. PAPS 

Direcio de Serveis a les persones i el territori: 

Pilar Heras Tècnica DSPiT 

Assistents Representants de les Entitats del Barri: 

Cesca Camps . Casal Mediterrània 

-Mercè Juan. Casal Trueta 

-Luis Monzon. Associació Barceloneta Alerta 

-Angel Rodriguez. Aula Extensió Universitària 

-Ahmed Abair. Casal Tarradelles 

-Magda Sole . Casal Trueta 

-Pepita Torrebadella. Parròquia de Betlem.  

-Laia Camarasa Habitatges Reina Amàlia.  



 
 

-Adelaida Santiro. Casal Trueta 

-Manel Bayona. Casal Trueta.  

 

Ordre del dia: 

1-Benvinguda de la Consellera 

2-Aprovació acta anterior, si s´escau 

3-Informe Final de Mandat.  

4-Torn Obert de paraules 

 

1-BENVINGUDA DE LA CONSELLERA:  

La Consellera dóna la benvinguda a tothom.  

Dóna les gràcies a la gent Gran per participar al Consell i dóna les 

gràcies a totes les direccions dels Casals per la seva magnífica feina 

que no ha estat gens fàcil.  

 

2- S´aprova l´acta del Consell anterior.  

3-La Consellera fa la valoració final del Mandat, agraint la complicitat de la tota la gent 

Gran del Districte amb la seva feina.  

Parla dels reptes de la ciutat en la promoció de la Gent Gran en aquest mandat, tan 

complicat per culpa de la pandèmia. I totes les dificultats per la GG que ha suposat el 

confinament i el tancament físic dels Casals i dels serveis. S´agraeix la paciència de 

tothom en aquests dos anys. Actualment tots els serveis estan en ple funcionament.  

I amb tots els projectes de Districte en ple rendiment: Colònies per GG , Festejajuny, 

Concert de Nadal al Saló de Cent, Tallers als Casals, Projectes de capacitació digital 

per a GG d´origen Cultural divers, i activitats recreatives organitzada pels voluntaris 

dels Casals.  

S´explica que a nivell de ciutat s´ha treballat en profunditat des de l’estratègia per 

atendre la Solitud no desitjada, i es destaca la feina feta al Districte des del PAPS el 

programa que gestiona la Mercè del Moral des dels Casals municipals  .  

També s´han instal·lat Serveis de Caixer automàtic per la GG en Mercats, Ambulatoris, 

i Quioscs.  

  

4-TORN OBERT DE PARAULES:  

-Queixa sobre l´estat dels espais de joc de la Petanca al raval, els usuaris estan molt 

disgustats perquè no es fa un bon manteniment i neteja de l´espai.  



 
 

S´explica que cal seguir treballant el tema, ja que malgrat les intervencions que s´han 

fet, de reomplir els forats de sorra, fer neteges intensives etc...no hem pogut resoldre 

el tema, per tal que es jugui amb comoditat  

 Demanen que volen que el districte es tanqui els espais per a que es puguin mantenir 

en condicions optimes pel joc. I s´habilitin pipi cans.  

Senyalística específica, per les petanques i els espais on no poden entrar-hi gossos. 

Cal evitar els mals usos.   

-Queixa sobre la brutícia a l´espai públic, pudor d´orins, escombraries fora de lloc ,  

mal ús dels contenidors , molt incivisme, es veu treballadors fent neteja, però el Raval 

segueix molt brut i deixat.  

-Demanda de canvis del tapís del Billar del Casal Tarradelles, ho tenim al llista d’ 

inversions pendents.  

Les Direccions del Casal i PAPS  fan les següents intervencions:  

-Moltes ganes que finalment es puguin acabar les obres del nou Casal de Mestres 

Casals i Martorell , i es pugui inaugurar, i començar una nova etapa, ja que costa molt 

treballar bé en l´estat que està el Casal Comerç  

Està previst que acabin les obres al finals de juny.  

-Es destaca l´inici del projecte Radars al barri de la Barceloneta.  

-Es destaca el bon funcionament de les Escoles de Salut per GG de tots els barris.  

-S´agraeix molt, haver pogut tornar a la “normalitat “ als equipaments i serveis, i poder 

atendre a tota la GG que desprès del confinament ha quedat molt afectada física i 

anímicament. S´han canviat rutines i està costant tornar a les activitats dels casal 

d´abans, però es treballarà per posar-se al dia de les necessitats actuals de la GG.  

Es treballa per mantenir la xarxa dels barris i seguir treballant conjuntament per la 

millora de les condicions de vida de tota la gent gran del districte.  

Les Directores dels Casals donen les gràcies als Cossos de Seguretat de Mossos i de 

la Urbana pel suport que han tingut d´ells quan ho han necessitat.  

La Consellera dóna les gràcies per la feina feta durant el Mandat als treballadors i 

treballadores dels Casals.  

Acta realitzada per Pilar Heras 

Secretària Consell de GG Districte Ciutat Vella.   


